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Tanczos Barna: Pentru Ministerul Finantelor, prioritatea numarul 1 este finantarea

deficitului la costuri cât mai mici

Pentru Ministerul Finantelor prioritatea  numarul 1 este finantarea deficitului la costuri cât mai mici, iar

daca  aceste costuri exista dobânzile sa fie platite catre investitorii care  vin din tara, a declarat, joi,

viceprim-ministrului si ministru al  Finantelor, Tanczos Barna, la deschiderea oficiala a sedintei de 

tranzactionare a BVB cu ocazia listarii titlurilor de stat Fidelis,  emise de Ministerul Finantelor. 

"Dati-mi voie sa va multumesc si sa apreciez colaborarea de care a avut  parte Ministerul Finantelor din partea

dumneavoastra, pentru ca fara  sprijinul BVB nu am fi reusit sa intram pe aceasta piata cu produsele pe  care dorim

sa le aducem mai aproape de investitori, de cetateni si de  companii. Bursa de Valori Bucuresti este o platforma de

încredere pentru  investitori, este o platforma în continua crestere si ma bucur ca  Fidelis a reusit sa contribuie la

aceasta crestere. Este un prim pas si,  asa cum am zis si probabil o sa sublinieze si domnul presedinte, este  prima

tatonare pentru foarte multi investitori cu aceasta platforma  noua, aceasta piata de capital si prin Fidelis sa aducem

mai aproape  foarte multi investitori de piata de capital. Fara doar si poate, pentru  Ministerul Finantelor,

prioritatea numarul 1 este finantarea  deficitului la costuri cât mai mici. Aceste costuri oricum exista si  daca exista

costuri, de ce sa nu îndreptam atentia si focusul catre  investitorii români, investitorii din România, investitorii si

cetateni,  si persoane fizice si companii. Şi de ce sa nu platim aceste dobânzi  catre investitorii care vin din tara.

Putem pastra astfel aceste sume ca  surse pentru crestere si pentru investitii ulterioare pentru cetatenii  si pentru

companii în România", a spus Tanczos Barna.

El a mentionat ca anul trecut MF a atras 16 miliarde de lei prin  emisiunile Fidelis, iar anul acesta, doar în luna

februarie, a fost  depasita deja o patrime din suma totala atras anul trecut.

"Ritmul de crestere se mentine si se vede. În ultimii cinci ani este un  ritm de crestere constant, dar evolutia

spectaculoasa o astept pentru  anul 2025. Atât în ianuarie, cât si în februarie, atât Tezaur si  Fidelis, demonstreaza

acest lucru. Investitorii din tara au încredere în  titlurile de stat si considera ca aceste titluri, aceste dobânzi sunt 

atractive, sunt sigure si sunt o optiune pentru oricine vrea sa faca  investitii în România", a spus

De asemenea, el a vorbit despre companiile listate la Bursa si a  mentionat ca România este tara care va avea cea

mai mare oportunitate în  momentul în care în Ucraina va începe un proces de reconstruire.

"Companiile românesti trebuie sa beneficieze din aceasta reconstruire a  Ucrainei. Pacea sper sa fie din ce în ce

mai aproape. Negocierile au  început, chiar daca sunt foarte multe discutii privind modalitatea în  care se negociaza

si se discuta, noi trebuie sa fim pregatiti prin  companiile românesti, indiferent daca sunt private sau sunt de stat, sa

participam la acest proces de reconstruire. Avem o pozitie geografica,  strategica, avem cea mai lunga granita cu

Ucraina, avem porturile, avem  infrastructura portuara, care va ajuta foarte mult companiile românesti  sa se

implice în aceasta reconstructie si cu siguranta acest lucru se va  vedea si în evolutia bursiera a companiilor de stat

si a companiilor  listate, indiferent daca sunt private sau sunt de stat", a mai spus  Tanczos Barna.
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